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Inleiding 
Vandaag krijgt u van ons weer een nieuwsbrief waarin we u vanuit verschillende 

invalshoeken willen bijpraten over de ontwikkelingen van ons onderwijs. 

Onderwijs staat nooit stil, er is altijd wel weer iets te doen. En soms vraag je jezelf 

ook wel eens af; ‘komt er nog een week waarin ik gewoon even rustig mijn werk 

kan en mag doen?’ Ik hoop natuurlijk niet dat dit de beleving is van ons allemaal, 

maar dat we in de soms hectische periodes of weken, toch de rust kunnen vinden 

om het belangrijke werk met de leerlingen te kunnen doen. 

 

Afgelopen zondag had onze dominee het over ‘het verlaten waterkruikje van de vrouw in Sichar’. Ze mocht 

haar waterkruikje vergeten en bij de bron laten staan om de mensen in Sichar te vertellen van haar ontmoeting 

met Jezus. Ze mocht haar dagelijkse beslommering (de waterkruik gaan vullen) achterlaten en zich 

bekommeren over het Levende Water. Hebt u, heb ik, het waterkruikje van onze dagelijkse beslommering al 

eens vergeten en laten staan? 
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Data 
Datum Gebeurtenis 

4 februari Koffieochtend 08.30-10.30 uur 

10 februari Verjaardag juf (Edith) van Leeuwen 

17 en 18 februari Contactavonden groep 3-8 

21 februari De school gaat om 12.15 uur uit i.v.m. de voorjaarsvakantie 

24-28 februari Voorjaarsvakantie 

 

 

Geboren 
Hoera, een zusje voor Roos, Dave, Tess en Jona Hoogendoorn! Op 13 januari werd 

hun lieve zusje Merel geboren. 

Thirza en Sarah Nieuwenhuis werden ook grote zus op maandag 13 januari. Bij 

hen werd lief, klein broertje Micha geboren! 

 

Al lemaal  van harte gefe l ic iteerd!   

 

 

Uit de directiekamer 
Personeel 
In de afgelopen weken merkten we wel dat het griepvirus ook onder onze 

teamleden wat ‘slachtoffers’ maakte. Mensen hadden klachten of werden ziek. Juf 

(Claudia) de Jongh kreeg een longontsteking, maar gelukkig is ze weer terug. Edith 

van Leeuwen is een aantal weken uit de running geweest, maar is nu aan het 

terugkomen en haar uren aan het opbouwen. Zelf heb ik er ook best wel last van 

gehad. En zo zullen meer collega’s zich op momenten niet ‘happy’ gevoeld hebben. 

 

Daarnaast hebben we de ziekteverloven van juf (Ine) Jol en juf (Dicky) van Duijn. Juf Jol is nog steeds 100% met 

verlof. En op dit moment is er nog geen uitzicht op een terugkeer. We wensen haar veel sterkte in deze 

periode. Juf van Duijn is bezig met uitbreiding van uren op school. Over de inzet van de uren is regelmatig weer 

gesprek met de directeur. Voor beiden geldt dat we al op een periode van een jaar ziekteverlof zitten. Dat is 

best al een hele tijd en daarom nogmaals voor beiden veel sterkte en beterschap. 

 

Zoals al gepland was in het formatieplan, zijn de werkdagen van meester (Bernard) Ligtenberg na de 

kerstvakantie gewijzigd. Hij werkt niet meer op de woensdag. Dat is structureel. Die dag staat juf (Jorine) de 

Gans nu voor de klas. 

 

Contactjuf/-meester 

Enkele weken geleden hebt u als ouder een brief ontvangen en voor de leerlingen 

een flyer over de contactjuf/-meester. We hopen dat u deze gelezen hebt en de flyer 

besproken met uw kind(eren). De beide collega’s hebben ook een rondje langs alle 

klassen gedaan om nog even hun gezicht te laten zien en vragen te beantwoorden. 
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Op korte termijn hoop ik deze twee collega’s en de externe vertrouwenspersoon, dhr. H.J. Colijn, te spreken. 

We kijken dan of we genoeg doen om dit onderwerp binnen de school/organisatie voldoende aandacht te 

geven. 

 

Onderwijskundige ontwikkeling 

In de achterliggende periode hebben we weer enkele stappen gezet in de ontwikkeling van de school. 

 

Burgerschapsvorming 

De werkgroep is twee keer bij elkaar geweest en heeft samen met de adviseur (Mw. Boer) gewerkt aan een 

onderliggend document om deze vorming in de school gestalte te geven. De bedoeling is dat we op de 

studiedag dit concreet invulling gaan geven in doelen en onderwerpen voor de verschillende groepen. We 

werken eraan om eind van dit schooljaar een groot deel gereed te hebben zodat we er komend schooljaar mee 

aan de slag kunnen. 

 

 

Rekenen 

In de onderbouw en bovenbouw zijn twee rekenexperts op klassenbezoek geweest 

en hebben een teambijeenkomst gehad om het werken met de nieuwe methodes te 

bespreken en knelpunten op te lossen. Soms leidt dit ertoe dat er daardoor ook 

andere zaken binnen de school ‘geraakt’ worden; bijv. het kleuteronderwijs. 

Daarover straks meer. 

 

 

Zicht op ontwikkeling van leerlingen 

We willen graag meer zicht op de ontwikkeling van de leerling als individu, maar ook op de ontwikkeling van de 

leerlingen in de klas. De IB-ers zijn de afgelopen tijd druk bezig geweest met een andere opzet van de 

groepsbesprekingen. Begin februari zullen alle groepen intensief besproken worden. De resultaten en de 

vorderingen krijgen een plek in dit gesprek. Maar ook wat dit betekent voor de komende periode in die groep. 

Moet het leerstofaanbod aangepast worden? Vraagt dit een ander zorgaanbod voor deze groep? Wat betekent 

dit voor de aanpak van de leerkracht in deze groep? Allerlei vragen zullen de revue passeren en aan de hand 

van dit gesprek wordt het groepsplan voor de komende periode opgesteld. 

 

 

Kleuteronderwijs 

De beide IB-ers zijn met de leerkrachten van de kleutergroepen in gesprek over het 

onderwijs in deze klassen. Wat gaat er goed? Wat zou anders kunnen? Hoe werken 

we met de leerlijnen Jonge Kind? Wat betekent het spel in deze groepen? 

 

 

 

 

 

Leesmotivatie 

Vorige keer heb ik daar iets over geschreven. Ondertussen hebben de collega’s de 

klassenbibliotheken doorgenomen en een deel eruit gehaald. Dat was echt oud. De 

bestellingen zijn binnen en worden nu in de klassen gezet. Daarnaast zijn de collega’s 

aan het oefenen met en uitproberen van werkvormen die de leesmotivatie verhogen 

en het lezen bevorderen. Binnenkort hopen we dit te evalueren en te bekijken wat 

de volgende stap is. 
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Ouderportaal  

Begin van dit schooljaar hebben we het ouderportaal van parnasSys weer actief 

gezet. Verschillende modules werden geactiveerd zodat de ouders de informatie 

konden inzien. Zoals afgesproken gaan we m.i.v. februari 2025 weer twee modules 

open zetten. U kunt dan de resultaten van de niet-methodetoetsen (CITO) inzien en 

de individuele hulpplannen die opgesteld worden. Bij de hulpplannen hoort ook een 

logboek en een evaluatie. Ook die kunt u dan inzien. We hopen u hiermee weer wat 

beter te informeren. Mocht u hierover vragen hebben dan hoor ik die graag. 

 

 

Koffieochtend 

Aanstaande dinsdag 4 februari is er weer een koffieochtend voor ouders. Voel u vrij 

om aanwezig te zijn om samen in gesprek te gaan over ons onderwijs. Vanaf 8.30 uur 

bent u welkom in het computerlokaal. Tussen 10.00 – 10.30 uur ronden we weer af. 

 

 

Adviesgesprekken VO 

Afgelopen maandag en dinsdag zijn de adviesgesprekken weer gevoerd met de ouders (en soms de leerling) 

m.b.t. het vervolgonderwijs. Ik begreep dat deze goed zijn verlopen. Erg fijn. We hopen dat door deze aanpak 

onze groep-8-leerlingen op de goede plek in het VO terecht komen. 

 

 

Gezond trakteren 

Een nieuw jaar begint nogal eens met goede voornemens. Of bij u niet? Vandaar dat 

ik ook iets wil schrijven over dit onderwerp. Regelmatig wordt er op school 

getrakteerd voor verjaardagen en andere blijde gebeurtenissen. Het zou mijns 

inziens niet onverstandig zijn bij het nadenken over de traktatie ook ‘het gezond 

trakteren’ te betrekken. Kan ik op een bepaalde manier de traktatie zo samenstellen 

dat het ook (redelijk) gezond is? 

Twee links naar websites die u wellicht wat kunnen helpen: 

14x de leukste (redelijk) gezonde kindertraktaties 

Dit zijn de leukste en gezonde traktaties voor kinderen! 

 

Een hartelijke groet van meester Walhout 

 

Gratis af te halen 
Dit keukentje wordt op school niet meer gebruikt, maar misschien kan 

er thuis nog met veel plezier mee gespeeld worden. Daarom mag het 

gratis worden afgehaald! 

Heeft u interesse? Neem dan contact op met juf Van Duijn 

dvanduijn@deakkerlisse.nl . 

  

https://www.oudersvannu.nl/voor-ouders/14x-de-leukste-redelijk-gezonde-kindertraktaties~090fc1f?referrer=https%3A%2F%2Fwww.bing.com%2F
https://www.beterdooreten.nl/recepten/kids/gezonde-traktaties-kinderen/
mailto:dvanduijn@deakkerlisse.nl
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Ingezonden 
 

 


